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Kifüggesztett 
választási hirdetmények 
'A helyi tanácsok végrehajtó bizottságai 

csütörtökön kifüggesztették a választások-
ról tájékpztató, s az országgyűlési képvi-
selőjelöltek nevét tartalmazó hirdetménye-
ket. Ezekből egyebek között az is meg-
tudható, hogy a különböző választókerü-
letek állampolgárai melyik szavazókörben 
szavaznak. A szavazás tudnivalóit a Ha-
zafias Népfront hirdetménye tartalmazza. 

Elkészült a választók módositott név-
jegyzéke is, amelyet a tanácsok hivatali 

.helyiségeiben m á j u s 31—június 3. között 
közszemlére -tettek. A névjegyzékbe tör-
tént utólagos felvételről az érdekelt vá-
lasztókat értesítették. Azok azonban, akik 
eddig még nem kaptak értesítést a név-
jegyzékbe való felvételükről, kér jék azt a 
helyi tanács végrehajtó bizottságának ti t-
kárától. 

Milyen lesz 
az új Izabella-liíd? 

Amikor jó néhány évvel helyenként négy méter m a . 
ezelőtt végérvényesen eldőlt, gas vasbeton támfal védi 
hogy az E5-ös út nem kerüli majd itt a töltést. A hídra, 
el Szegedet, fe lmerül t egy az állomás oldalán mindkét 
nagyobb áteresztő képességű irányban lépcső vezet fel, a 
közúti híd építésének igénye híd túlsó felén pedig leaga-
is, a keskeny, • elöregedett zást építenek ki Béketelep 
Izabella-híd helyén. Az elő- és a kemping felé. 
zetes számítások, forgalmi A híd építéséhez kapcso-
adatok értékelése után, 1972- lódik a közművezetékek (a 
ben már lényegében a most postai, az elektromos és a 
építendő ú j híd terveiről vízhálózat) áthelyezése, és a 
volt szó, s az előzetes tanul- villamos végső nyomvonalá-
mányok után az UVATERV- nak módosítása is. A vá-
ben készült el a végleges gánypár a Kossuth Lajos su-
tervdokumentáció. gárútról a Vásárhelyi Pál és 

Az építkezés vezető kivi- a Külső Pulz utcán át, a 
telezője a Budapesti Hídépí- konzervgyár háta mögött, az 
tő Vállalat lesz, melynek ne- ú j Izabella-híd alatt kanya-
véhez fűződik a már elké- rodik ma jd a vasútállomás 
szült makói, algyői közúti elé, ezzel együtt ú j burko-
hid, a második szegedi és az latot kap a Vásárhelyi Pál 
ötödik ötéves tervben meg- utca és a Külső Pulz utca. 
építendő Csongrád—Szentes Az építkezés alatt — mely a 
közti Tisza-híd megvalósítá- régi híd bontásával lu la j -
sa is. Az építkezésnek per- donképpen megkezdődött — 
sze több alvállalkozója is a vasútállomást változaíla-
lesz, ezek többsége szegedi nul a sugárút meghosszabbí-
vállalat, s így a munkaíázi- tott vonalán lehet megköze-
sok összehangolása. a híd líteni. 
felépítése 1976 végére bizto- A hídépítésben a tervezett, 
sítottnak látszik. A Fonógyá- íves vonalvezetés nagy kö-
ri úti csomóponttól az építő- rültekintést és pontosságot 
ipari munkásszállóig ter jed igényel az előregyártott , fe-
a hídépítéssel szorosan ősz- szített tar tók összeszerelésé-
szefüggő útvonal-rekonst- nél. A folyamatos építés fel-
rukció, 1700 méter hosszú- tételei biztosítottak a bontás 
ságban, ennek generálkivite- után. A következő munkafá -
lezője az Aszfaltútépítő Vál- zis a próbacölöpözés és a 
lalat. környező épületek rezgés-

Maga a hídszerkezet 161 vizsgálata lesz. Ezeknek az 
méter hosszúságú, kilenc a céljuk, hogy az építés 
ponton alátámasztott, tehát közben, egyébként előre nem 
nyolc nyílású. Az útburkolat látható nehézségeket időben 
szélessége két kiemelt sze- felismerjék, 

Június 19'én: 

Városi 
tanácsülés 

Szeged megyei város ta-
nácsának végrehajtó bizott-
sága tegnap, csütörtökön 
délelőtt ülést tartott. A tes-
tület úgy döntöt t , hogy a vá-
rosi tanácsot 1975. június 19-
én délelőtt 9 órára összehív-
ja. 

A tanács megtárgyalja a 
Csongrád megyei Állatfor-
galmi ós Húsipari Vállalat 
igazgatójának beszámolóját 
a dolgozók érdekében végzett 
művelődési, egészségügyi, 
szociális és munkaügyi jog-
szabályok végrehajtásáról, a 
vállalatnak a lakosság szük-
ségletei kielégítésére irá-
nyuló tevékenységéről, to-
vábbá a külső városrészek 
ellátottságáról szóló jelen-
tést, majd tanácsrendeleteket 
vizsgál felül és módosít. 

Választási nagygyűlésekről jelentjük 

Feladatainkat 
közösen kell megoldani 

Süli Mihályné beszéde a D É L É P művelődési termében 
Munkatársai, a Szegedi valóját is. Feladatainkat kő- kerület fejlesztésének távH-

Konzervgyár dolgozói, a kör- zösen kell megoldanunk — tairól szólva elmondta a 
zet lakói, a posta, a MÁV, mondotta —, ebbe a közös- képviselőjelölt, hogy a most 
és a Dél-magyarországi Ma- ségbe beleértette a munka- készülő ötéves tervben sze-
gas- és Mélyépítő Vállalat padok'mellett dolgozókat és repel a z északi városrész 
- J „ I — é p í t é s e , ez a körzet lesz te-dolgozóinak képviselői jöt- imánnitA, tervezőit is és ciJil-cac> " a k-"'"^ 
tek el tegnap délután Szege- ű~ i r a n y í t " s s z e T v e z m t 13 • e s hát az ú j lakásépítések bá 

zisa. Fontos szempont, az 
eddigi tapasztalatok kötele-

den, a DÉLÉP' művelődési nyomban hozzátette: 
termében tar tot t választási — Ügy vélem, nagy tárta, 
nagygyűlésre, hogy meghall- lékaink vannak még a szo- zően í r ják elő. hogy az ú j 
gassák a konzervgyár mun_ cialista demokrácia, ezen be- városrészbe költöző családok 
kásnője, a 2. számú válasz- lül az üzemi és munkahelyi jó ellátásban részesüljenek 
tókerület képviselőjelöltje, demokrácia fejlesztésében, majd, és kellemes körülmé-
Süli Mihályné beszédét. Az El kell érnünk, hogy a dol- nyek között élhessenek. Vá-
elnökségben foglalt helyet gozók még nagyobb szám- laszolt a jelölő gyűléseken 
dr. Varga Dezső, a városi ban és még nagyobb súllyal fölvetett gondokra is. A bé-
párlbizottság t i tkára, Oláh szólhassanak bele közvetle- ketelepiek azt panaszolták, 
Miklós, a megyei pártbizott- nül is az ország, a lakóte- hogy az útlezárásokkal ked-
ság munkatársa, Ábrahám rület, illetve az üzem, vagy vezőtlen körülmények közé 
Illésné, a Hazafias Népfront szövetkezet ügyeinek eldön- kerültek, ma jdnem közelebb 
városi nőbizottságának t i t - tésébe. Mindenképpen tölt- kerültek Vásárhelyhez — 
kára és Szabó Lajosné, a sük ki a már meglevő fóru- mondták —, mint Szegedhez; 
konzervgyári KISZ-alapszer- mokat tartalommal, és te- a z algyőiek pedig a szakor-
vezet ti tkára. Kenderesi J a - remtsünk olyan ú j fórumo- vosi 
nos, a Hazafias Népfront vá- kat is, ha kell, amelyek biz- sét 
rosi elnökségének tagja kö- tosítékai lesznek, hogy a dol- rendezését kérték, és szóvá 
szöntötte a nagygyűlés részt- gozók beleszólását mindé- tették a z autóbuszközleke-
vevőit és röviden összefog- nüt t figyelembe veszik. Él- dés nehézségeit is. Érdekünk, 
lalta a jelölő gyűlések ta- ve az üzemi demokrácia hogy az Izabella-hidat miha-
pasztalatait, kiemelve, hogy minden lehetőségével és ele- marabb ú j híd váltsa föl, 
a választók közül 123-an get téve a belőle eredő kö- ennek révén 1976 végére kor-
szólaltak fel és 77 közérde- telességeknek is, mindnya- szerű úton közlekedhetnek a 
kű témára hívták fel 'a fi- g f ^ f f 
gyeimet Szegeden. Ezen a társadalmi 

A nagygyűlés szónoka, Sü- összefogáson múlik, 
li Mihályné bemutatkozás- valósulnak meg céljaink. A 
képpen arról a konzervgyá- fej let t szocialista társadalom 

Szíriai 
küldöttség 
hazánkban 

A Termelőszövetkezetek 
Országos Tanácsa meghívá-
sára csütörtökön hazánkba 
érkezett a Szíriai Paraszt 
Szövetség küldöttsége, Tau-
fik Alon-Alou elnökhelyettes 
vezetésével. A küldöttség a 
mezőgazdasági szövetkezetek 
szervezeti felépítését és mű-
ködését, valamint a nagy-

megelőzhessék. j üzemi állattenyésztést tanul-
gély között tizennégy meter, 
négy forgalmi sáv fé r el 
egymás mellett. Mindkét ol-
dalon 2,5 méter széles gya-
logjárda határol ja az úttes-
tet, s fél-fél méter jut még 
az acélszegélynek, a hídkor-
látnak, a nappali világossá-
nak. Kevesen tudják, hogy a 
régi híd tulajdonképpen két 
híd volt, az ú j már a vil-
lamossíneket és a vasúti vá-
gányokat is egységes szerke-
zettel hidalja át. A terv szá-
molt a rókusi állomás eset-
leges bővítésével is, lesz he-
lye a későbbi vágányépítés-
nek. 

A hídtestet 146 darab, hat-
van centiméter átmérőjű, 
úgynevezett Franki-cölöp 
t a r t j a majd , ezeket tíz mé-
ter mélyre szüllyesztik le. A 
vasbeton cölöprendszer fölé 
216 darab, körülbelül húsz 
méter hosszú előregyártott 
hídgerenda kerül, ezek pon-
tos összeillesztése a leglé-
nyegesebb műszaki feladat. 
A gerendaszerkezethez mo-
nolit vasbeton lemez kapcso-
lódik, s erre kerül a vízszin-
tesen és magasságában is 
ívelő híd korszerű aszfaltbe-
ton burkolata. S mi kell 
mindehhez? A gondos terve-
zői és kivitelező munkán kí-
vül 5900 köbméter beton és 
350 tonna betonacél. 

Arra a kérdésre, hogy mit 
tud majd az ú j híd, a KPM 
hódmezővásárhelyi közúti 
igazgatóságán megtudtuk: 
ugyanazt, mint az E5-ös út 
átéoített . bevezető szakasza. 
Áteresztő képessége meg-
egyezik a rávezető útéval, 
melyet szintén előzetes for-
galomszámlálással és a táv-
lati fejlődés becslésével ha-
tároztak meg. 

A híüra vezető emelkedői, 
a konzervgyár előtti töltést 
kiszélesítik, s mivel a gyár-
hoz vezeTo bekötő út meg-
marad, 140 mctor hosszú, 

P. K. mányozza. 

Szegedi nemez 

rendelés megszervezé-
és az éjszakai ügyelet 

mi- béketelepiek, az algyőiek 
folytatunk, problémájára pedig az egy-

méretű séges költségvetés elkészíté-
hogyan se jelenthet a következő öt-

éves tervben megoldást. 
A munkásnő egyhangú 

ri munkaközösségről beszélt építésének két döntő jelen- szavazással lett a körzet kép-
először, amelyikhez napi tőségű belső forrása van : a viselőjelöltje a jelölő 
munká ja köti, amelyik ed- jó politika az egyik, és eh- lésen. Rokonszenvvel 
dig is segítette munkájában, hez szervesen kapcsolódik a egyetértéssel fogadták 
és biztos támpontot jelent dolgozók összefogása a mun 
számára ezután is. A mun- kában. 
kások nevében fogalmazta A város fejlesztési tervel- sen, amely Kenderesi János 
az előadó további mondani- ről, közelebbről a választó- zárszavával ért véget. 

gyű-

és 
a 

résztvevők választási beszé-
dét is a tegnapi nagygyűlé-

A szerepkör s a helység-
fejlesztés alapja 

Kovács Imre beszéde ásotthalmon 
Tegnap este hal órakor az a munkalehetőségek megte- vetkező ötéves terv kidol-

ásotthalmi művelődési ház- remtésén fáradoztunk. Ma gozása során a r ra törek-
ban választási nagygyűlést m á r e lmondhat juk, hogy szünk, hogy az azonos sze-
tartottak, melyet dr. Süme- megyénk a fej let t mezőgaz- repkörű városok és községek 
gi Sándor, a községi nép- dasággal rendelkező ipari ellátottsági színvonaloan 
frontbizottság elnöke nyitott megyék sorába lépett. Szé- azonos szintre kerül jenek. 
meg, köszöntötte a jelenlevő pen fej lődnek városaink, Ez azt is jelenti, hogy az el-
választópolgárokat, a hely- községeink. A szegedi járás- maradottabb településeken 
belieket és a szomszédos ban — Ásotthalmon is — gyorsítani szükséges a fej-

Rcigl E n d r e f e l v é t e l e 

Évek hosszú során át — Az első években nehezen 
más felhasználás h í ján — el- talál tak piacot a hazánkban 
tüzelték a Szegedi Kender- teljesen szokatlan termék ér-
fonógyár fonodájában kelet- tékesítéséhez, idegenkedtek 
kező kártolási hulladékot, az tőle a vállalatok és szövetke-
úgynevezett kardaal ja t . Ez zetek. Az idén viszont m á r 
az anyag ugyan már nem nincsenek értékesítési gond-
fonható, mégis f á jó szívvel jai a vál lalatnak: kedvelt, 
dobták a tűzbe, ugyanis a keresett lett az olcsó nemez, 
gyár számára oly fontos A legnagyobb vásárló a bar-
rostszál még ilyen formában esi fűrészüzem, amely az 
sem teljesen értéktelen. E úgynevezett panelparketta 
kártolási hulladék megmen- gyártásához használja fel a 
tése érdekében szereztek be tűzött nemezt. Az idén 177 
— még 1973-ban — egy szov- tonna nemez készül számuk-
jet gyártmányú, AIN-típusú ra a gyárban, jövőre viszont 
tűnemezelő aggregátot, amely már 250 tonnára van szüksé-
az addig hasznavehetetlen gük belőle, 
hulladékból további felhasz- Képünkön: a napi 1000 kí-
nálásra alkalmas anyagot, logramm termelésre képes 
tűzött nemezt készít. Ez több berendezés két kártolóegysé-
rétegű, a bundabéléshez ha- ge látható, amint teríti a 
sonlo anyag. bundát, 

községekből érkezetteket, s alaposan megváltozott az 
az elnökségben helyet fogla- élet. 
ló Tóth Szilveszternét, az Ezek után az elmúlt négy lítette, hogy a megyei ta-
MSZMP KB tagját, Zákány- év országépítő feladatairól nács végrehaj tó bizottsága 
szék tanácselnökét, dr. Né- beszélt, felsorolta, milyen határozata a lapján a gyenge 
meth Lajost, a megyei párt- eredményelcet értünk el, el- termőhelyi adottságú terüle-
bizottság titkárát, Kovács határozott céljaink miként tekre 
Imrét, a megyei tanács el- válnak valóra, 
nőkének általános elnökhe- zött kiemelte: 
lyettesét, a nagygyűlés szó- — Különösen fontos kér- a tervtől azt vár ják , hogy 
nokát, Jáhni Lászlót, a sze- désként kezeltük a lakásépí- eredményesebb gazdálkodás 
gedi járási pártbizottság el- tést, mivel megyénk rendkí- bontakozik ki, mely a köz-
ső titkárát, Molnár Sándort, vül rossz lakásállománnyal ségek gyorsabb fejlődését is 
a Hazafias Népfront megyei rendelkezik. A lakások több eredményezi majd . 
titkárát, dr. Ábrahám An- mint fele vertfal , vályog, — Bizakodva nézünk ez 
talt, a megyei tanács vb sze- szigetelés nélküli egyszobás elé a jövő elé — folytatta 
gedi járási hivatal elnökét, lakás. És van megyénkben beszédét. — E járás terüle-
Ezt követően bemutatta a 6. 20 ezer tanyai lakás is, ame- tén számos példa bizonyítja. 
számú országgyűlési válasz- lyek többségét az összedőlés hogy a feltételek megfelelő 
tókerület két jelöltjét, Bibók fenyegeti. Mindezt figyelem- biztosításával, vagyis j ó ' v e -
Istvánnét, a mórahalmi Vö- be véve gyorsítottuk a lakás- zetéssel, szemlélettel, akara t -
rös Október Tsz kertészeti építés ütemét. A negyedik tal és természetesen tudo-
szakmunkását és Lóczi Pál- ötéves tervben előrelátható- mányos és anyagi segítség-
nét, az ásotthalmi óvoda an több mint 20 ezer lakás gel, nagyszerű eredményeket 
óvónőjét. Majd az úttörők épül fel megyénkben. lehet elérni. 
rövid műsora következett. A megyei tanács általános Továbbiakban a tanyai la-
Ezután mondotta el beszédét elnökhelyettese ezután arról kosság életkörülményeivel 
a megyei tanács *elnökének beszélt, hogy az elmúlt idő- foglalkozott. Mint- mondotta: 
általános helyettese. szakban megnőtt a tanácsok a jövő a tanyák megszűnése, 

szerepe, megfelelően képvise- azok felszámolása irányába 
— A mi viszonyaink között lik a lakosság érdekeit, s alakul. Ez nem megy máról 

az országgyűlési képviselővé- egyben gondoskodnak az ál- holnapra. Számolni lehet az-
lasztás nagyfokú politikai és lami érdekek és helyi fel- zal, hogy a szegedi járás te-
társadalmi felelősséggel já r adatok megvalósításáról. A 
együtt — hangsúlyozta Ko- tanácsok jól élnek a megnö-

lődést. 
Az előadó ezután megem-

komplex fejlesztési 
Többek kö- terv készül. Ez a szegedi já-

rás 17 községét érinti. Ettől 

rületén a tanyák egy része 
tartósan fennmarad. Ezért 

vács Imre beszéde bevezető vekedett önállósággal. A ha- javítani szükséges a tanyai 
részében, ma jd megemlítet- táskörök rendezésével meg- lakosság egészségügyi és 
te, hogy ebben, a 6. számú gyorsult a lakosság ügyes- kulturális ellátását, s ahol 

— bajos dolgainak intézése, lehet, a közlekedést. 
Kovács Imre beszédének 

befejezése után szót kér t 

választókerületben 
ugyanúgy, mint megyeszerte Megemlítette: a jövőben szé 
— nagy érdeklődés és érthe- lesebb körben szükséges a 
tő aktivitás nyilvánult meg tanácsi terveket és elképze- mindkét jelölt, s megfcöszön-
a választások iránt. léseket megismertetni a la- ve az előlegzett bizalmat 

Beszédét folytatva az el- kossággal, majd beszédét így ígérték, hogy megválasztá-
múlt 30 év ereményeiről, folytat ta: suk esetén felelősséggel lát-
szocialista építőmunkánk ta- - — A következő ötéves terv ják el megtisztelő kötelezett-
pasztalatairól, népgazdasá- előkészítése a tanácsi szer- ségeiket. Felszólalt Tóth 
gunk rohamos fejlődéséről, veknek igen fontos feladata. Szilveszterné is. aki átadic a 
országunk bel- és külpo'iti- A településeket, városainkat KB. a megyei párt-vb 
kájunak főbb vonásairól és községeinket a település-
szóit, majd így folytat ta: " " 

— Még nem is olyan i 
l-gen a megye iparosításán, juk tovább fejleszteni. A kö-

népfront megyei bizottsága 
hálózatban betöltött szerep- üdvözletét, beszélt az ered-
körüknek megfelelően akar- ményekröl és feladatokról <t 
rrilo f r u i á K K •foiloc-y^/awi A lrX. 1*4.2 -r„T „T ~ : _ - ' f közéleti felelősségről. 


